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Sunset at Paul-Loebe-Haus I

Picture Description1)

A striking architectural photograph showcases a modern building’s glass facade reflecting stairs and
colorful shapes.

Analysis1)

This photograph presents an abstract view of a modern building facade, captured with bold colors and
sharp angles. The glass windows reflect the sky and surrounding structures, creating a kaleidoscopic
effect. The interplay of light and shadow emphasizes the building’s geometric design, offering a fresh
perspective on urban architecture.
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001845 - Sunset at Paul-Loebe-Haus I

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 09/2013 10/2013 01/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Sonnenuntergang am Paul-Loebe-Haus I

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A striking architectural photograph showcases a modern building's glass facade reflecting stairs and colorful shapes.
    
    
      Ein markantes architektonisches Foto zeigt die Glasfassade eines modernen Gebäudes, die Treppen und farbenfrohe Formen reflektiert.
    
    
      This photograph presents an abstract view of a modern building facade, captured with bold colors and sharp angles. The glass windows reflect the sky and surrounding structures, creating a kaleidoscopic effect. The interplay of light and shadow emphasizes the building's geometric design, offering a fresh perspective on urban architecture.
    
    
      Diese Fotografie zeigt eine abstrakte Ansicht einer modernen Gebäudefassade, die mit kräftigen Farben und scharfen Winkeln aufgenommen wurde. Die Glasfenster spiegeln den Himmel und die umliegenden Strukturen wider und erzeugen so einen kaleidoskopischen Effekt. Das Zusammenspiel von Licht und Schatten betont das geometrische Design des Gebäudes und bietet eine neue Perspektive auf urbane Architektur.
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